
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 

Podturen, 23.09.2021. 

Z A P I S N I K 

Sa 3. sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana,23.09.2021. u vijećnici Općine 
Podturen s početkom u 19 sati. 

Sjednicu je pozivom . KLASA: 021-05/21-01/22;URBROJ:2109/13-01-21-01 od 16.9.2021. 
sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pisanim putem, te je predsjedavao 
sjednicom. 

Prisutni vijećnici :Josip Lepen,  Damir Srpak, Marijana Cerovec, Petra Jambrošić, Marta 
Novak, Vjenceslav Hranilović, Vladimir Sabol, Dražen Posavec, Mirjana Murk, Vladimir 
Križaić, Rajf Jurica i Slavko Kocijan.   

Nije prisutan vijećnik Mladen Božić (opravdao izostanak). 

Još su prisutni: Perica Hajdarović- načelnik Općine Podturen, novinarka lista „Međimurje“, 
novinarka lista „Međimurske novine“ i Darinka Mikulić zapisničar.  

Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pozdravlja vijećnike i ostale nazočne, te otvara 
raspravu o Zapisniku sa 2.sjednice Općinskog vijeća. 

Glasuje se o Zapisniku (prisutno 12 vijećnika) te se utvrđuje da je isti  jednoglasno usvojen (12 
za) bez rasprave. 

Aktualni sat: 

Vijećnik Vladimir Sabol - ulaz u naselje Sivica od strane Čakovca, pojedinci voze 120 na sat, 
pretječe se iako postoji znak uspori. Trebalo bi postaviti otoke da se uspore neodgovorni 
vozači, moli načelnika da sa ŽUC-om i policjijom ispita mogućnosti.Možda da se snima. 
Ogledalo Čakovečka ul i  Glavna ulica isto treba provjeriti i popraviti. Čuje da je isti problem 
prometa i u Miklavcu iz pravca Križovca. 

Vijećnica Marijana Cerovec - kod PŠ Miklavec se isto vozi bez poštivanja prometnih oznaka. 
Tamo je pješački prijelaz, ali vozaći to ne poštivaju. Traži da se napravi i dječje igralište u 
Miklavcu, kod škole.To igralište su roditelji sami uređivalo. Sprave su pokvarene, treba ih 
popraviti ili ukoniti. 

Vijećnica Mirjana Murk - traži da se projekt uređenja okoliša doma i škole u Novakovcu uredi 
onako kako je predviđeno.KUD Novakovec ove godine nije dobio nikakva sredstva. Napravili 
su zamolbu za dodjelu sredstava za gostovanje u Ljubljani . Nada se da je načelnik upoznat za 
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što se koristi vatrogasni kombi, ne za potrebe prijevoza drugih osoba osim vatrogasaca. U kojoj 
je fazi izgradnja kanalizacije? 

Vijećnik Jurica Rajf - Kakav je plan sa širokopojasnim internetom? Vidi da se rebalansom 
odustalo od izrade dokumentacije. 

Vijećnik Vladimir Križaić - zbivanja oko županije (ostavka župana) dolaze i do Podturna. On je 
to već rekao načelniku i ponavlja, Pilek prema Novakovcu je u lošem stanju, pilek na ulazu u 
Podturen nije nikad obnovljen, ništa se od sakralnih objekata nije obnovilo osim Kalvarije. 

Perica Hajdarović, načelnik, vijećniku V.Sabolu: 2018.god. postavljeni su usporivači, ali kad su 
pojedinci shvatili da se ne kažnjava, počeli su opet voziti brzo. Sastati će se sa predstavnicima 
ŽUC-a i policije u svezi regulacije prometa za naselje Sivica i Miklavec (da li postoji mogućnost 
postavljanja kamere, otoka i sl. Pitati će i prometne stručnjake za moguće rješenje. Prihvaća 
prijedlog vijećnice Marijane Cerovec da se uredi igralište u Miklavcu - uvrstiti u rebalans 
proračuna. Vijećnici Mirjani Murk - MO nije htio ukloniti autobusno stajalište u Novakovcu. U 
istom naselju će krenutui izgradnja kanalizacije i autobusno stajalište ne može tu ostati. Treba 
napraviti projekt ugibališta autobusa zajedno sa školom i pješačom stazom.KUD Novakovec je 
dobio sredstva prošle godine kaja nije utrošio prema Ugovoru, KUD je dostavio zamolbu i 
sredstva su odobrena za planirani put u Ljubljanu. DVD Sivica je dobio dosta sredstava iz 
proračuna i uređene su mu prostorije, a što se tiče kombija mišljenja je da sve udruge  na nivou 
općine trebaju surađivati, jer je i ovog kombija kupila općina. Jedni drugima trebamo pomagati 
i surađivati. Jučer je bio sastanak u Međimurskim vodama . Direktor je rekao da će se potpisati 
sporazum sa svim općinama i da će se krenuti sa postupkom nabave za radove. Vijećniku Jurici 
Rajfu o izgradnji mreže da internet : Općina bi trebala financirati projekt  u iznosu 2 milijuna 
kuna: za svako kućanstvo bi trebalo platiti 100 EUR-a i još bi svaki mještanin trebao platiti 
priključak. Do kraja godine će sam HT postavljati mrežu (Miklavec i Ferketinec), a Sivica se 
može spojiti na mrežu škole. Uvjeren je da je interes telekoma da mještani imaju optičku 
mrežu.Domašinec je preko Magića pokrenuo projekt, a mi se nismo mogli na taj projekt 
prijaviti. U Podturnu je dobar signal za internet. Problem je Sivica, Miklavec i Ferketinec. Do 
kraja godine bi to trebali riješiti. Komunalni redar je trenutno na bolovanju i on i komunalni 
redar rješavaju sve prijave kako mogu. 

Vijećnik Vladimir Križaić - bandera kod pila u Glavnoj ulici- nalazi se točno kod njega, pil na 
ulazu u Podturen treba urediti. 

Vijećnica Mirjana Murk - ako se putuje na Mrežnicu na druženje, onda se uzimaju autobusi, a 
ne vatrogasni kombiji. Zakonski je to definirano. 

Predsjednik vijeća, Vjenceslav Hranilović -  da ako su ti kombiji baš  za gašenje požara. Kombiji 
služe za prijevoz osoba. Oni se mogu koristiti za potrebe DVD-a i općedruštvene potrebe. Svi 
plaćaju članarinu DVD-ima. Vatrogasci su vježbali na terenu NK Podturen i mogu koristiti sve 
prostore NK Podturen, nije to nešto na čemu će se dobivati politički bodovi. Nije pošteno da 
samo DVD Sivica nije htio dati svoj kombi, a ostali su svi pristali. Nakon vožnje kombiji su 
vraćeni i u iste je  natočeno je gorivo.  

Vijećnica Mirjana Murk – onda je njoj zapovjednik DVD krivo objasnio za što se mogu koristiti 
vatrogasni kombiji. Kombi po zakonu mogu koristiti samo vatrogasci. 
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Vijećnik Vjenceslav Hranilović- ako Zakon to predviđa ( da kombije mogu koristiti samo 
vatrogasci) traži od vijećnice Mirjane Murk da kaže koji je to članak Zakona na koji se poziva. 

Predsjednik vijeća čita predloženi Dnevni red, te utvrđuje da je isti usvojen jednoglasno 
(prisutno 12 vijećnika 12 ZA). 

Dnevni red: 

1. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen za razdoblje 1.01.-
30.06.2021. 

- Izvršenje plana Razvojnih programa za razdoblje 1.01.-30.06.2021. 

2. Izmjene i dopune Proračuna Općine Podturen za 2021. 

- Izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2021. 

3. Izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. 

4. Izmjene i dopune Programa građenja  komunalne infrastrukture za 2021. 

5. izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Podturen za 2021. 

6. Izmjene i dopune programa javnih potreba u sportu na području Općine Podturen za 
2021. 

7. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Podturen za 2021. 

8. Izmjene i dopune Programa korištenja sredstava od zakupa poljoprivrednog zemljišta 
u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Podturen u 2021. 

9. Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine podturen za 
razdoblje lipanj   prosinac 2021. 

10. Odluka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Međimurskih voda d.o.o. Čakovec 

11. Odluku o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
Republike Hrvatske na području Općine Podturen 

12. Odluka prodaji zemljišta u vlasništvu Općine Podturen 

13. 13. Odluku o stavljanju van snage Odluke o izmjeni i  dopuni  Odluke o komunalnoj 
naknadi 

14. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi 

15. Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog načelnika za period 1.1.-30.06.2021. 

Točka 1. 

Perica Hajdarović, načelnik - čita izvršene stavke Proračuna uz napomenu dobivenih sredstava 
iz Ministarstava po prijavljenim programima. LAG 300.000,00 kuna (ambulanta, Min. 
regionalnoga razvoja 300.000,00 („Berek“) kuna, ministarstvo regionalnoga razvoja 
140.000,00 kuna (Dom Podturen). Čita troškove uređenja društvenih domova: Novakovec, 
uređenje prostorija NK Budućnost, provedeni natječaj za uređenje „Bereka u Sivici, izvredena 
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radove na navodnjavanju igrališta NK Podturen, uređenje prostorija DVD-a Sivica i Podturen, 
izgradnju PBS Podturen (Ulica Ivana Grščića - Glavna), proveden je javni poziv za udruge. 

Vijećnik Vladimir Križaić - konstatira da je ovo bila izborna godina i da se nije baš nešto puno 
radilo, osim jednog projekta. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova (9 ZA 
i 3 glasa SUZDRŽAN) usvojilo : Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Podturen 
za razdoblje 1.01.-30.06.2021. sa Izvršenjem plana Razvojnih programa za razdoblje 1.01.-
30.06.2021.  

Točka 2. 

Perica Hajdarović, načelnik obrazlaže Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Podturen 
i Plana razvojnih programa: Imamo stari traktor i malčer, te se predviđa nabava nove opreme, 
nabava videosustava na svim značajnijim općinskim objektima, izgradnja nadstrešnice na 
mlinu u Podturnu, unutarnje uređenje ambulante 1.200.000,00 kuna, dogovor oko projekta 
vrtića (prijava na odgovarajući javni poziv za izgradnju), popravak i rasvjeta dječjih igrališta (led 
lampe), Uređenje skeleNovakovec prema zapisniku (zbog registracije), uređenje prostorija 
DVD Novakovec , radovi oko uređenja doma u Novakovcu još nisu završeni, dodatna ulaganja 
u sportske objekte u svim naseljima. 

Vijećnik Vladimir Križaić – pohvaljuje ideju za projekt vrtića, da se konačno krene sa 
projektom. Trebalo bi i konačno formirati Komunalno poduzeće na nivou općine. PREKOM je 
povećao cijene odvoza otpada i nije nikoga pitao. Kamere nisu ništa riješile, jedino probleme 
oko prometa rješava semafor ( primjer Hodošan). 

Vijećnik Josip Lepen- što se tiče komunalnog poduzeća, već 1994. godine je bio za otvaranje 
komunalnog poduzeća, alo neki su mislili da će on biti direktor pa su zato bili protiv. Podržava 
inicijativu da se osnuje komunalno poduzeće. 

Vijećnik Vladimir Križaić – zna se tko je bio kočničar.   

Vijećnik Vladimir Sabol – da li postoji mogućnost da se prijavimo na neki natječaj za nabavu 
traktora. Mi imamo i tri skele, a u funkciji su samo za prijevoz lovaca. 

Perica Hajdarović, načelnik – Skela Miklavec nije u funkciji. Koristi se samo skela Novakovec 
koju je potrebno obnoviti. 

Vijećnik Vladimir Križaić – skela se koristi za rekreaciju, ne služe ničemu osim privatnicima koji 
su ih prisvojili. Općina Podturen je na tromeđi tri države i treba razmišljati o mostu. 

Vijećnica Marijana Cerovec – stavka videonadzor – kako bi to funkcioniralo? Oko škole se 
skupljaju djeca i pojedinci. Tu se ostavlja smeće i nered.Traži da se i u naslju Miklavec napravi 
dječje igralište. 

Perica Hajdarović, načelnik – videonadzor bi funkcionirao na način da na server koji se nalazi 
na općini dolaze podaci koji su dostupni i policiji (snima se). Daje amandmane na Proračun: 

- 50.000,00 kuna za dječje igralište Miklavec 
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- 20.000,00 kuna za pomagača  

- 100.00,00 kuna za kupnju kuće  

Sva sredstva se raspoređuju sa stavke izgradnje rotora koja sada iznosi 830.000,00 kuna (sa 
uključenim amandmanima). 

Glasuje se o prijedlogu sa uključenim amandmanima: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da 
je vijeće jednoglasno (12 za) donijelo: Izmjene i dopune Proračuna Općine Podturen za 
2021.sa  Izmjenama i dopunama Plana razvojnih programa za 2021. 

Točka 3. 

Perica Hajdarović, načelnik – slijedeće točke dnevnog reda su napravljene po Izmjenama i 
dopunama Proračuna, pa ako vijećnici imaju pitanja neka ih postave. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Izmjene i dopune programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. 

Točka 4. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Izmjene i dopune Programa građenja  komunalne infrastrukture za 2021. 

Točka 5. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Podturen za 2021. 

Točka 6. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Izmjene i dopune programa javnih potreba u sportu na području Općine Podturen 
za 2021. 

Točka 7. 

Glasuje se o prijedlogu:  Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno  (12 za )  
donijelo: Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Podturen za 2021. 

Točka 8. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Izmjene i dopune Programa korištenja sredstava od zakupa poljoprivrednog zemljišta u  
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Podturen u 2021. 

Točka 9. 
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Vijećnik Vladimir Križaić – sada je Odluka po Zakonu. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Odluku o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Podturen za razdoblje 
lipanj – prosinac 2021. 

Točka 10. 

Perica Hajdarović, načelnik – svake dvije godine se mijenja član, nakon 2. god. dolazi član iz 
Općine Podturen. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
Donijelo: Odluku o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Međimurskih voda d.o.o. Čakovec. 

Točka 11. 

Vijećnike zanimaju cijene zakupa, te se načelnik obvezuje mailom dostaviti vijećnicima 
dokumente o iznosu zakupa, kako je predviđeno zakonom (utvrđene početne cijene zakupa). 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Odluku o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Podturen. 

Točka 12. 

Vijećnik Vladimir Križaić – dobro je da se počelo sređivati i prodavati zemljište, ali što je sa 
Zahtjevom Slavka Zobića koji je već davno tražio ( prije četiti godine) da mu općina proda svoj dio. 

Perica Hajdarović, načelnik – općina će prodati S.Zobiću svoj dio , a onda neka on rješava svoj da 
državom. Prijedlog će doći na vijeće. 

Predlaže se cijena prodaje zemljišta: 3 EUR- a početna cijena m/2 – poljoprivredno  zemljište, a 10 
eura – početna cijena m/2 za građevinsko zemljište. 

Glasuje se o prijedlogu uz ovu dopunu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno 
(12 za) donijelo: Odluku prodaji zemljišta u vlasništvu Općine Podturen 

Točka 13. 

Perica Hajdarović, načelnik – potrebno je Odluku uskladiti i dopuniti. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Odluku o stavljanju van snage Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj 
naknadi. 

Točka 14. 
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Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnoj naknadi . 

Točka 15. 

Glasuje se o prijedlogu: Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno (12 za) 
donijelo: Zaključak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog načelnika za period 1.1. do 
30.06.2021. 

Dovršeno u 20:40 sati 

Zapisničar  Predsjednik Općinskog vijeća: 

   

   

Darinka MIKULIĆ  Vjenceslav HRANILOVIĆ, bacc.ing.aedif. 

 


